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Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Metus Kristensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

23. januar 2019 Tidspunkt: 19.30 – 22.00 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Metus 

Deltagere: 
 
 
Referent:   

Kasper, Birgit, Jeppe, Kim, Morten, Line, 
René, Aksel, Metus, Jesper (afbud) 
 
Birgit 

Dagsorden 
 
Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.30 Velkommen    Metus 

2 19.35 Valg af referent  Beslutning Metus 

3 19.36 En god historie fra skolen! 
Vi får anlagt en 40 km/t zone uden for skolen. 
Skolepatruljen skal muligvis rykke lidt på deres 
placering. vi ser på det, og håber, at vi kan få 
Jesper Betjent til at komme ud. Ellers er der 
ros til patruljen for at gøre det godt. 

 Orientering Kasper 

4 19.40 Nyt fra ledelsen: 
Vi er kommet godt i gang med 2019. Matilde 
er retur fra barsel og det kan mærkes på vores 
bibliotek. Dion er faldet godt til. Vi har 
praktikanter på skolen pt., og det er positivt. 
Vi kan søge om, at blive et sted, hvor vi kan 
låne bøger inde fra Hovedbiblioteket i 
Silkeborg. Skolebestyrelsen var positivt 
indstillet overfor det, så det arbejder Matilde 
videre med.  

 Orientering Kasper 

5 19.45 Nyt fra medarbejdere.  
Tænk over, om du har spørgsmål 😊 
Der er Naturfagsmaraton for 5. og 6. 
klasse i marts. Der er fundet skuespil til 5. 
klasse og vi begynder snart at øve.   
 

 Orientering Birgit 
Jeppe 

6 19.50 Opfølgning på vores møde ang. værdier i dec. 
1) En opsummering på processen før jul og 
vores mål med denne 
2) Mål for det kommende værdiarbejde. Hvad 
skal det bruges til. 

 Drøftelse  Metus og 
Kasper 
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3) Bordet rundt, hvad fylder ift. der hvor vi er 
landet. og hvad der er vigtigt i den videre 
proces.  
4) Det videre forløb i henholdsvis SB, 
medarbejderstaben, elevrådet, blandt 
forældre 
Vi landede på vores fællesmøde med 
værdierne: Fællesskab, nærhed og 
fordybelse. 
Skolebestyrelsen drøftede processen, der førte 
til vores værdier. Der blev udtrykt, at vi nok 
skulle have haft noget mere tid til refleksion 
og efterbehandling. Kasper mener, at nogle af 
de andre værdier, som ikke kom med, sagtens 
kan komme med som værdier under vores 
hovedværdier. 
Det videre forløb med værdierne skal 
udmøntes i et værdiregelsæt. Værdierne skal 
foldes ud mere og mere i de kommende år. 
Værdierne skal kendes og arbejdes med af 
både lærere, pædagoger samt elever. Hele 
skolen skal være en del af processen. 
Skolebestyrelsen arbejder videre med det på 
næste møde. 
 

7 20.25 Pædagogisk Udviklingsplan 19/20 
1.Vi arbejder videre med den Fælles 
Læsepolitik. Matilde bliver uddannet som 
læringsvejleder. 
2. Vi arbejder med Pædagogisk 
Læringsfællesskab. Vibeke og Kamilla er ved 
at blive uddannet, så de kan give ideer og 
viden derfra videre til det øvrige personale.  
Der bliver oplæg ved en konsulent d. 1.3. og vi 
lukker skolen fra kl. 12. 
  
 

Eftersendes Orientering Kasper 

8 20.35 Godkendelse af ”Budget for 
Undervisningsmidler 2019” 
Budgettet blev godkendt.  
 

Eftersendes Godkendelse Kasper 
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9 20.40 Nedsættelse af udvalg til forårets temaer i SB 

1) Årsberetning (primo marts) Der produceres 
en video. Der optages mandag d. 18. februar. 
kl. 18.30.Morten og Aksel er i udvalget.  
2) Opfølgning på værdi-regelsæt (18.2)Kasper 
Rene og Metus er i udvalg. 
3) Revision af princip for skole-hjem 
samarbejde med særligt fokus på 
underretning af hjemmene om elevernes 
udbytte af undervisningen (18.2) Birgit, Kim 
og Kasper er i udvalg. 
4) Drøftelse af den årlige lovpligtige 
trivselsundersøgelse (10.4) Dette punkt rykkes 
til efter sommerferien pga. nye regler for 
dette. 
 

 Beslutning Metus 

9 20.55 Kage 😊   Line 

9 21.10 Ansættelse af ny pædagogisk leder 
a. Orientering om ansættelseskalender: 
Kasper orienterede.  
b. Drøftelse af stillingsopslag.  
Vi drøftede stillingsopslaget, og det blev 
godkendt efter forslag til enkelte rettelser. 
Kasper retter stillingsopslaget til.  
 
c. Nedsættelse af ansættelsesudvalg: Kasper, 
Morten, Kim, Birgit, Jeppe, Hanne fra Med-
udvalg,  
 

Eftersendes Beslutning Kasper 

10 21.30 Status på mulighed for bedre busforbindelser 
for vores skolebørn til Dybkær. Se svarbrev til 
Kanne 
Skal hele forældrekredsen orienteres? 
Vi orienterer forældrene. Kasper sætter et 
skriv sammen.  
 
Ideer til next step for os i SB 

Morten orienterede om, at der snart vil 
ske en revision af hele bybussystemet. 
Derfor har vi et håb om, at Grauballe i den 
forbindelse vil få en bybus hertil. 

Er sendt pr. 
15/1 

Beslutning Kasper 
og Metus 
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11 21.40 Et par highlights fra temamøde ang. 

overbygningskultur/-struktur og ”Forældre er 
en ressource” 
Metus orienterede fra mødet. 

 Beslutning Kasper 

12 21.45 Månedens teaser 
Alle fra Grauballe Børnegård har valgt at gå i 
kommende 0. klasse på Grauballe Skole. 

 Beslutning Alle 

13 21.50 Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. 

 Beslutning Alle 

14 22.00 Tak for i aften ☺    

 


